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Vragen van het lid Van Bommel (SP)
aan de minister van Defensie over
burgerslachtoffers in Uruzgan.
(Ingezonden 24 december 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
tv-journaal1 waarin verslag wordt
gedaan van het aantal burgerdoden
dat door Nederlands militair optreden
in Afghanistan is gevallen?

2
Zijn de cijfers zoals door RTL in het
journaal en op de website van RTL
weergegeven juist en door u verstrekt
na een Wet openbaarheid van
bestuur (Wob)-verzoek?

3
Waarom heeft u de Kamer, ook na
herhaaldelijk aandringen, niet op
dezelfde wijze geïnformeerd over het
aantal burgerslachtoffers dat door
Nederlands militair optreden in
Afghanistan is gevallen?

4
Bent u bereid in toekomstige gevallen
van door Nederlandse militairen
gemaakte burgerslachtoffers de
Kamer direct in te lichten? Indien nee,
waarom niet?

5
Hoe verhoudt de schadevergoeding
die Nederland betaalt aan
nabestaanden van door Nederlandse
militairen gemaakte
burgerslachtoffers zich tot

schadevergoeding die door andere
landen wordt uitgekeerd?

1 RTL Nieuws, 23 december 2009: «110
burgerdoden door missie Uruzgan».
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